
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 18/10/2020

Του:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Παύση ανταποκριτών πρώην “ΟΓΑ” στην Κατταβιά Ρόδου» 

Κύριε Υπουργέ,

Την έντονη δυσαρέσκειά τους για την παύση των ανταποκριτών του ΟΓΑ στα χωριά
τους, εκφράζουν οι κάτοικοι  της Κατταβιάς Ρόδου. Συγκεκριμένα, θεωρούν σοβαρό
πλήγμα στην περιοχή τους την παύση των ανταποκριτών του πρώην ΟΓΑ, καθώς,
όπως μας αναφέρουν, αυτή η απόφαση θα αλλάξει άρδην την καθημερινότητα των
αγροτών,  αφού  πάρθηκε,  χωρίς  να  ληφθεί  υπόψη  μια  σειρά  από  λόγους με
χαρακτηριστικά  του  νησιού,  όπως  είναι  οι  μεγάλες  αποστάσεις,  η  απουσία
συγκοινωνίας,  η  ηλικία  των  περισσότερων  αγροτών  κ.λπ. Οι  υπηρεσίες  που
προσέφεραν οι ανταποκριτές του ΟΓΑ ήταν τεράστιας σημασίας για την άνω περιοχή.
Σε ό,τι αφορά στη Νότια Ρόδο, υπήρχε μία ανταποκρίτρια, που εξυπηρετούσε δέκα
κοινότητες.  Η  παύση  της  εν  λόγω  υπαλλήλου,  θα  αναγκάσει  τους  πολίτες  να
μετακινούνται  170 χιλιόμετρα πήγαινε-έλα,  για  να  εξυπηρετηθούν  από την  Τοπική
Διεύθυνση Α΄ Δωδεκανήσου, που εδρεύει στην πόλη της Ρόδου. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  αναθεωρήσετε  την  ανωτέρω απόφαση παύσης  των  εργασιών των
ανταποκριτών του ΟΓΑ-ΕΦΚΑ στη Ρόδο και σε όποιο άλλο ακριτικό νησί του Αιγαίου
νησί υφίστανται  οι  εν λόγω, λαμβάνοντας υπόψη το γεγονός ότι,  αν λείψουν οι  εν
λόγω ανταποκριτές, είναι πολύ δύσκολο για τους κατοίκους των ακριτικών νησιών να
μετακινούνται  σε πρωτεύουσες νησιωτικών νομών ή ακόμα και στην Αθήνα για τη
διεκπεραίωση των υποθέσεών τους;

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
https://www.rodiaki.gr/article/445013/kakws-katarghthhkan-apo-ta-xwria-oi-
antapokrites-toy-oga 
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